
Vänsterpartiet  
 

Den 1:a januari 2023 stängde det privatägda apoteket igen dörrarna i 
Ljusne i Söderhamns kommun. Orten har på kort tid förlorat sin 
privatägda hälsocentral och nu även apoteket. Det påverkar självklart 
Ljusnebornas hälsa och förutsättningar negativt särskilt för de äldre och 
ekonomiskt utsatta. Det försvårar även arbetet för den kommunala 
hemtjänsten och närsjukvården. 
 
Under en lång tid har privatiseringar setts som lösningen på den 
bristande servicen på landsbygden. Och gång på gång har vi fått se att 
så är det självklart inte. Så länge det går att tjäna bra med pengar så 
finns intresse men när det inte finns så stängs verksamheter ned eller 
etableringar uteblir helt, vilket säger sig självt.  
 
Nu har vår region blivit av med ett apotek och en ort har blivit lämnad 
utan nödvändig apoteksservice. En service som är nödvändig i ett 
samhälle. Resvägarna för de drabbade blir betydligt längre och det 
försämrar tillgången till mediciner för många, särskilt för äldre. Oron blir 
självklart stor bland invånarna. Kommunens hemtjänst och närsjukvård 
får försämrade förutsättningar och Ljusneborna får en försämrad 
samhällsservice. Regionen bör agera då detta påverkar människors 
hälsa och tillgång till medicin.  
 
 
 
Därför blir min fråga: 
 
Avser hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande, Jennie Forsblom (KD) 
vidta några åtgärder för att få apoteksservice i Ljusne? 
 
 
 
Yvonne Oscarsson (V)  
Gävle 23-01-12  
 

 

 
 
 
 
 
 
 

Interpellation 

 

Ljusnebornas rätt till samhällsservice. 
Interpellationen är ställd till hälso- och sjukvårdens 
ordförande Jennie Forsblom (KD)  


